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فريدون  حسن

عادت زشتي كه پولادگر از فوتبال آموخته
تا همين ديروز به فوتبالي ها عيب و اي��راد مي گرفتيم كه چرا خود را 
تافته جدا بافته مي دانند و هر جا كه نشس��ت و برخاس��ت مي كنند، 
مي گويند نبايد فوتبال را با بقيه رش��ته هاي ورزش��ي مقايس��ه كرد. 
حالا اما وقتي محمد پولادگر، معاون توس��عه ورزش قهرماني وزارت 
ورزش در مجمع سالانه فدراسيون شمشيربازي در پاسخ به انتقادها و 
كم توجهي ها حرفي مشابه آنچه را كه از زبان فوتبالي ها بيرون مي آيد 

مي زند، چه بايد گفت؟!
پولادگر در اين مجمع خطاب به شمشيربازان عنوان كرد: »نبايد خودتان 
را با وزنه برداري مقايسه كنيد. وزنه برداري اولين مدال تاريخ ورزش ايران 
در المپيك را گرفته است و اصلًا قابل قياس نيست. شما خيلي زحمت 
كشيديد و تلاش كرديد. من خواستم خروجي كار را ببينيد. اين رشته 
هنوز مدال المپيك ندارد.« نكته قابل تأمل تر اينكه پولادگر به اين هم 
بسنده نكرده و شمشيربازان و فدراسيون آنها را با فوتبال مقايسه كرد و 
بعد از گذشت يك سال دريافت شش گل از انگلستان را به گونه اي توجيه 
كرد كه حتي خود كارلوس كي روش، سرمربي سابق تيم ملي و مهدي 

تاج هم نمي توانند اينگونه در مورد آن حرف بزنند! 
بايد نگران بود از ش��كل گيري مقايس��ه بد رشته هاي ورزش��ي با هم، 
مقايسه اي كه فوتبالي ها آن را بنا نهادند و امروز از زبان معاون وزير ورزش 
هم شنيده مي شود. فوتبال اين رشته هميشه بازنده كه هيچ، اما در اينكه 
وزنه برداري به عنوان يكي از رشته هاي مدال آور ورزش ايران در المپيك 
و بازي هاي آسيايي نقش مؤثري در جايگاه نهايي ايران در اين دو رويداد 
مهم ورزش جهان داشته هيچ شكي نيست، اما سؤالي كه محمد پولادگر 
بايد به آن پاسخ دهد اين است كه مگر شمشيربازي در طول چند سال 
گذشته كم كار كرده كه در پاس��خ به تمام بي توجهي ها و كم كاري هاي 
مسئولان ورزش نسبت به اين رشته، اين مقايسه اشتباه را مي كنيد و از 

آنها مي خواهيد تا وقتي مدال المپيك كسب نكرده اند، حرفي نزنند. 
مقايسه اش��تباه محمد پولادگر، آن هم در جمع شمشيربازاني كه براي 
ايران كم افتخار كسب نكرده اند تنها يك نتيجه مي تواند داشته باشد و آن 
هم نيست جز دلسرد شدن بچه هاي شمشيربازي كه حالا بايد با اين نگاه 
تحقيرآميز، خود را سخت تر از قبل براي كسب سهميه المپيك و متعافب 
آن كسب مدال در اين آوردگاه آماده كنند تا شايد آن زمان مورد توجه 
مسئولان ورزش كش��ور قرار گيرند. البته بايد آن روز هم ديد كه آقايان 

متوجه فوتبال نباشند و ببينند كه شمشيربازي هم مدال گرفته است. 
نكته مهم ديگ��ري كه بايد به جن��اب پولادگر يادآور ش��د اينكه مدال 
المپيك را در سيني نمي گذارند و تقديم نمي كنند، بلكه براي به دست 
آوردن آن بايد جنگيد. در اين جنگ اگر ورزشكار را حمايت نكني و تنها 
با وعده توخالي به مصاف رقبا بفرس��تي بايد خواب مدال را ببيني، پس 
جناب معاون به جاي مقايسه هاي اشتباه بهتر است مشكلات مدال آوران 
ورزش ايران را به خوبي بش��نويد و به درس��تي براي برطرف شدن آنها 
برنامه ريزي كنيد، نه اينكه آنها را با يك رش��ته شكست خورده يا حتي 
با هم مقايسه كنيد. دست از اين عادت زشت برداريد كه ادامه اين روند 
ورزش ايران را به نابودي می كشاند. هرچند كه شايد براي شما اين فاجعه 

اهميتي نداشته باشد. شما فعلًا فقط فوتبال را مي بينيد و بس.

 بچه  منچستر براي نجات منچستر آمد

اعتماد گليزرها  به  »رتكليف«
پروژه فروش منچستريونايتد سرانجام به مرحله اجرا درآمد و برادران 
»گليزر« 25 درصد س��هام باشگاه را به »س��رجيم رتكليف« به ارزش 
1/3 ميليارد پوند فروختند. س��ال 2005 وقتي خري��داران امريكايي 
اختيار بهترين و پرافتخارترين تيم جزيره را به دست گرفتند، هيچ كس 
فكرش را نمي كرد شياطين  سرخ طي چهار بازي، حتي يك گل هم به 
ثمر نرسانند. اين تيم بدترين روزهايش را با تن هاگ سپري مي كند و 
در حالي امش��ب در اولدترافورد با استون ويلا روبه ور مي شود كه اخيراً 
به وس��تهام باخته و حتي احتمال از دس��ت رفتن رتبه هشتم جدول 
نيز وجود دارد. همچنين عملكرد بس��يار ضعي��ف در ليگ  قهرمانان و 
حذف از جام  اتحادي��ه را هم بايد به كارنامه تاريك س��رمربي هلندي 
اضافه كرد. در اين بين هواداران سال هاس��ت كه منتظر رفتن مديران 
امريكايي هس��تند، چراكه از نظر آنها حضور گليزرها باعث افت شديد 
منچستر از زمان رفتن سرالكس فرگوسن شده است. به  همين خاطر 
پس از انتشار خبر فروش 25 درصدي سهام، هواداران از اين مسئله به 
شدت اس��تقبال كردند و حتي اميدوارند رتكليف به زودي كل باشگاه 
را هم بخرد. گليزرها پروژه فروش را از س��ال گذش��ته استارت زدند و 
بعد از دادن پاسخ منفي به درخواست شيخ جاسم بن حمد آل ثاني در 
نهايت ترجيح دادند منچستر را به ثروتمندترين مرد بريتانيا بفروشند. 
جوئل و آورام گليزر در بيانيه اي اعلام كردند: »از اينكه با جيم  رتكليف 
و گروه  INEOS  به توافق رسيديم، خوش��حاليم. در نوامبر 2022 به 
عنوان بخشي از  بازبيني استراتژيك باشگاه اعلام كرديم براي كمك به 
پيشرفت منچستريونايتد در حال  بررسي آلترناتيوهاي مختلف هستيم. 
تمركز ما موفقيت تيم مردان، تيم زنان و تيم هاي  آكادمي باشگاه است. 
 س��رجيم و گروه  INEOS  با تجربه تجاري بالا و  تعهد جدي مالي به 
باشگاه مي آيند. منچستريونايتد به واسطه گروه ورزشي  INEOS  به 
 متخصصان حرفه اي باتجربه دسترس��ي خواهد داشت، متخصصاني 
كه مي توانند به ايج��اد  و رهبري تيم هاي نخبه كم��ك كنند.«  گفته 
مي شود س��رجيم، ميلياردر بريتانيايي كه صاحب شركت پتروشيمي 
اينئوس است به زودي 300 ميليون دلار به باشگاه تزريق خواهد كرد. 
از طرفي رتكليف تلاش مي كند با نجات منچس��تر به يكي از مديران 
موفق فوتبال جهان تبديل شود. سهامدار جديد شياطين در نخستين 
اظهارنظرش تأكيد كرده است: »به عنوان بچه شهر منچستر و كسي 
كه در تمام عمرش هوادار يونايتد بوده، خيلي  خوشحالم كه توانستيم 
با هيئت مديره باش��گاه به توافق برس��يم. طبق اين توافق  مسئوليت 
عمليات فوتبالي باش��گاه به ما سپرده ش��ده، يعني مديريت فوتبالي 
 منچس��تريونايتد به عهده ما خواهد بود.  ما به همكاري با همه كساني 
كه در باشگاه مسئوليت دارند، متعهد  هستيم، از هيئت مديره گرفته 
تا كاركنان، بازيكنان و هواداران. بايد براي پيشبرد و  پيشرفت باشگاه 

دست به دست هم بدهيم.«

دو ماه از تاريخ س�ازي ورزش�كاران جانباز و 
توان ياب كشورمان در بازي هاي پاراآسيايي 
هانگژو مي گ�ذرد، اما هنوز چال�ش پرداخت 
پاداش پاي  س�كو به ق�وت خود باقي اس�ت!
درحالي ك��ه طبق اع��لام مس��ئولان كميته  ملي 
پارالمپيك پرداخت اين پاداش ها از ابتداي هفته 
آغاز شده، اما برخي اخبار حاكي از تغيير و كاهش 
پاداش هاي وعده  داده شده است. كاروان »فرزندان 
ايران« با كس��ب 44 طلا، 46 نق��ره و 41 برنز در 
هانگژو خوش درخشيد و براي نخستين بار مقام دوم 
قاره كهن را براي كشورمان به ارمغان آورد. بااين حال 
تأخير در پرداخت پاداش ها و عملي نشدن وعده ها 

كام مدال آوران پاراآسيايي را تلخ كرده است. 
     

تعيين پاداش پاي  سكو يكي از مشوق هايي است 
كه در ورزش كش��ور جا افتاده و در تورنمنت هاي 
مهمي چ��ون بازي هاي آس��يايي، پاراآس��يايي، 
المپيك و پارالمپيك اهميت زي��ادي دارد. اين بار 
نيز كميته  ملي پارالمپيك همانند گذشته پيش از 
شروع بازي هاي هانگژو ارقامي را براي مدال آوران 
تعيين كرد و اين ارقام جدا از پاداش مصوب وزارت 
 ورزش براي آنهاست. طبق اعلام كمال جوانمرد، 
دبير اجرايي كميته  مل��ي پارالمپيك به هر يك از 
مدال آوران طلا، نقره و برنز به ترتيب 10 هزار، 5هزار 

و 2 هزار دلار پاداش پاي سكو تعلق مي گيرد. 
ماهيت اي��ن نوع پاداش ب��راي انگي��زه دادن به 
ورزش��كاران و افزايش روحيه آنهاست و قاعدتاً 
ملي پوش��ي كه به عهدش وف��ا كرده و ب��ا تمام 
سختي ها روي سكو رفته، منتظر است تا همان 

موقع پاداشش را دريافت كند، اما با گذشت بيش 
از دو ماه كميته  پارالمپيك تازه پروسه پرداخت 
پاداش ه��اي پاي س��كو را آغاز ك��رده، آن هم با 
شرط و شروط جديد! تا پيش از اين ورزشكاران 
پاراآس��يايي بابت هر مدال خود، پاداش سكوي 
جداگانه دريافت مي كردند و اين مس��ئله كاملًا 
عادي بود، اما برخي از مدال آوران پس از مراجعه 
به كميته پارالمپيك و به  رغم تصاحب بيش از يك 
مدال، تنها براي يك مدال پاداش دريافت كردند. 
دبير اجرايي كميته در تازه تري��ن اظهارنظرش 
ارقام پاداش ها را صراحتاً اعلام كرده، اما دريافتي 
ورزشكاران با اظهارات او تطابق ندارد. به همين  
خاطر ديروز اعلام شد اش��تباهي در اعلام ارقام 
صورت گرفته، وگرن��ه پرداختي ها طبق مصوبه 
كميته بوده اس��ت. طبق مصوب��ه، كميته براي 
مدال هاي طلا، نقره و برنز به ترتيب معادل دلاري 
500، 200 و 100 ميليون تومان در نظر گرفته و 
در اين صورت پاداش پاي  سكوي نقره اي ها 4هزار 
دلار است، نه 5هزار دلار. اينكه چرا كميته  ملي 
پارالمپيك طي چند روز اخي��ر و پيش از انتقاد 
ورزش��كاران اقدام به اصلاح خبر منتشر شده از 
س��وي جوانمرد، دبير اجرايي اين كميته نكرده 

خود جاي تأمل دارد. 
از طرفي بحث به همين جا ختم نمي شود و داستان 
پرداخت تنها يك پاداش براي مرغوب ترين مدال 
كماكان به قوت خود باقي است. در سنوات گذشته 
ورزشكاران چند مداله، بابت هر مدال يك پاداش 
پاي س��كو دريافت مي كردند، ام��ا كميته  ملي 
پارالمپيك بدون اعلام قبلي تصميم گرفته تنها 

يك پاداش به هر م��دال آور پرداخت كند! برخي 
از نماين��دگان اعزامي با تلاش ف��راوان و تحمل 
رنج هاي تمرين، موفق به كسب بيش از يك مدال 
شده اند، ولي تنها به يكي از مدال هايشان پاداش 

پاي سكو تعلق مي گيرد. 
     

مه��دي اولاد از جمل��ه مدال آوراني اس��ت كه از 
برخورد مس��ئولان كميته  ملي پارالمپيك گلايه 
دارد. ملي پ��وش پارادووميداني در رش��ته پرتاب 
ديسك صاحب طلا ش��د و به  رغم مصدوميت در 
رشته پرتاب  وزنه نيز نقره گرفت. حال اين ورزشكار 
از كاهش پاداش هاي پاي س��كو انتقاد دارد. اولاد 
در گفت وگو با ايس��نا خواس��تار شفاف سازي در 
اين زمينه شده اس��ت:  »قبل از اعزام به بازي هاي 
پاراآس��يايي هانگژو چين كميته  ملي پارالمپيك 
قول پاداش پاي سكو را به ورزشكاران اعزامي داده 
بود. براي كسب مدال در هر دو رشته ديسك و وزنه 
به سختي تمرين كرده بودم تا بهترين عملكرد را 
در هانگژو داشته باشم، اما زماني كه به پاداش پاي 
سكو رس��يد، نمي دانم چرا اين دوره كميته ملي 
پارالمپيك تنها براي يك رش��ته پ��اداش در نظر 
گرفته است! البته در دوره هاي قبل پاداش ها براي 
چند رشته به طور كامل واريز مي شد، ولی اين دوره 
نمي دانم چرا كميته ملي پارالمپيك برخلاف قولي 
كه داده بود، عمل كرد. كميته  ملي المپيك در ابتدا 
به ورزش��كاران گفته بود براي ورزشكاراني كه در 
چند رشته شركت مي كنند پاداش ها به طور كامل 
واريز مي شود، پس از آن اعلام كردند اولين مدال 
پاداش به طور كامل و مدال ساير رشته ها درصدي 

پرداخت خواهد شد، حالا اينطور عنوان مي شود 
كه تنها براي يك رشته پاداش در نظر گرفته شده 
و در ص��ورت تأمين اعتبار پاداش م��دال دوم نيز 
واريز خواهد ش��د. واقعاً نمي دانم چرا كميته  ملي 
پارالمپيك در اين زمينه شفاف سازي نمي كند و 

كسي جوابگوي ورزشكاران نيست.«
مهدي اولاد كه يكي از ش��انس هاي كسب مدال 
در بازي ه��اي پارالمپيك پاريس هم هس��ت در 
خصوص شرايط سخت پيش رو گفته است: »اگر 
قرار است براي پارالمپيك پاريس نيز پاداش پاي 
سكو تنها براي يك رشته واريز شود از همين حالا 
به ورزش��كاران اعلام كنند تا برنامه ريزي خود را 
جهت شركت در پارالمپيك پاريس تنها معطوف 
يك رش��ته كنيم. قبل از بازي هاي پاراآس��يايي 
هانگژو واقعاً در ش��رايط بسيار س��ختي خود را 
براي شركت در دو رشته آماده كردم و در جريان 
بازي ها نيز با پاي شكسته در پرتاب وزنه موفق به 
كسب مدال نقره شدم. آيا واقعاً مدال نقره پرتاب 
وزنه ارزش ن��دارد كه پاداش پاي س��كوي آن را 
پرداخت نمي كنند. بعد از بازي هاي پاراآسيايي 
هانگژو چين دو ماه اس��ت كه تمرين��ات خود را 
به صورت غيرمتمركز زي��ر نظر مربي ام پيگيري 
مي كنم و بدون اينكه حقوقي دريافت كرده باشم 
مرتب از جيبم در حال هزينه كردن هستم. اگر 
قرار است بعد از اين فقط پاداش براي يك رشته 
در نظر گرفته ش��ود زودتر به ورزش��كاران اعلام 
كنند كه حداقل تكليف خود را براي پارالمپيك 
پاريس بدانيم و زم��ان و برنامه ريزي خود را تنها 

معطوف يك رشته كنم.«

شيوا نوروزي

اشرف رامين

چلسي بدترين تيم جزيره

سرخورده  شده ايم!
چلسي خيال كنده  ش��دن از رتبه دهم ليگ  برتر را ندارد، اين تيم در 
آخرين بازي از هفته هجدهم ليگ جزيره و درست در شب كريسمس 
در زمين ولورهمپتون تن به شكست 2 بر يك داد. شاگردان پوچتينو 
در ورزش��گاه مولينكس قدر موقعيت هايشان را ندانس��تند و تنها در 
دقيقه 96 بود ك��ه انكوكو توانس��ت يكي از گل هاي خ��ورده تيمش 
را جب��ران كند. هواداران چلس��ي بع��د از غلبه  بر نيوكاس��ل در جام 
اتحاديه اميدوار بودند س��ه امتياز خارج از خانه را كسب كنند و جمع 
امتيازهايش��ان را به 25 برسانند. بااين حال چلس��ي دوباره شكست 
خورد تا اميد هواداران كمرنگ تر از قبل ش��ود. اين نوزدهمين باخت 
چلسي در س��ال 2023 بود. درحالي كه هنوز دو بازي اين تيم تا آغاز 
سال نو باقي مانده )جدال با كريستال پالاس و لوتون تاون(، اما چلسي 
با ثبت اين شكس��ت بدترين عملكرد را در بين تيم هاي جزيره داشته 
است. آخرين بار سال 1993 بود كه تيم لندني 20 باخت را ثبت كرد 
و حالا با پوچتينو دوباره در حال تكرار ركوردهاي منفي گذشته است. 
البته سرمربي تيم شاگردانش را مس��تحق باخت ندانست! پوچتينو 
معتقد اس��ت بازيكنانش در زدن ضربات آخر بسيار بي دقت هستند. 
همچنين بازيكنانش ضربات كرنر زيادي را به حريف دادند و سرمربي 
از اين بابت بسيار ناراحت بود: »اگر به هر دليلي نمي توانيد گل بزنيد 
بايد بتوانيد دروازه تان را  بس��ته نگه داريد. از اين شكست بايد درس 
بگيريم. بايد به حركت ادامه بدهيم و درج��ا نزنيم. تيم هاي  جوان از 
اين بازي ها درس مي گيرند.  اگر بخواهيم برنده شويم بايد گل بزنيم. از 
بابت اينكه فرصت هاي عالي را از دست داديم  واقعاً سرخورده ايم. حتي 
اگر نتوانستيم گل بزنيم بايد هر طور شده كلين شيت  كنيم. كرنرهاي 
خيلي زيادي به حري��ف داديم و اين نبايد تكرار ش��ود.« پوچتينو در 
ش��رايطي از س��رخوردگي تيمش صحبت كرده كه در نقل وانتقالات 
تابستانی چلسي هزينه  هنگفتي را خرج خريد بازيكن كرده و يكي از 
تيم هاي گران اين فصل محسوب مي ش��ود: »قبل از شروع فصل من 
اين را بارها به رسانه ها گفتم، ما تيم خيلي جواني هستيم.  اگر آمار سن 
بازيكن ها را دربياوريد، مي بينيد تيم ما چقدر جوان است. بازيكناني 
داريم  كه براي اولين بار در ليگ حرفه اي ب��ازي مي كنند. آنها نياز به 
سازگار شدن دارند.  بازيكن جوان براي اينكه اعتماد به نفس پيدا كند و 
كيفيتش را نشان بدهد به زمان نياز  دارد. واقعاً ناراحت و سرخورده ايم. 
به نظرم در اين بازي لياقت  ما خيلي بيش��تر از شكس��ت  بود.  در اين 
ليگ وقتي مقابل دروازه دقت لازم را نداشته باشيد زخم مي خوريد. ما 
فرصت هاي  خوبي ساختيم و براي اين است كه مي گويم خيلي ناراحت 
و سرخورده  هس��تيم. بارها به حريف  كرنر داديم و روي كرنر هم گل 

خورديم. قبول اين شرايط براي همه ما سخت است.«

  عملي نشدن وعده ها 
 كام مدال آوران پاراآسيايي را تلخ كرد 

در آس�تانه س�ال جدي�د مي�ادي كميت�ه جهان�ي 
پاراتيراندازي IPC در مرور رويدادهاي سال ۲۰۲3 اين 
رشته به برگزاري چهارمين دوره بازي هاي پاراآسيايي 
و اتفاقات ش�اخص آن اش�اره كرده و از حضور س�اره 
جوانمردي، ملي پوش پرافتخار كشورمان، تنها سه ماه 
پس از تولد فرزندش بر سكوي نايب قهرماني هانگژو ياد 
كرده است. جوانمردي طي مدت كوتاهي پس از تولد 
فرزندش تمرينات خود را از سر گرفت تا عاوه بر حضور 
در خط آتش چهارمين دوره بازي هاي پاراآسيايي، بار 
ديگر افتخار حمل پرچ�م مقدس كش�ورمان در رژه 
مراسم افتتاحيه را نيز به كارنامه درخشان خود اضافه 
كند. او همچنين در حاشيه اين بازي ها به عنوان يكي از 
اعضاي اصلي كميسيون ورزشكاران پارالمپيك آسيا 

براي مدت چهار سال انتخاب شد.

تيم ملي هندبال ايران كار سختي براي حضور در رقابت هاي قهرماني 

حامد قهرمانی
      چهره

 
آسيا پيش رو دارد. هندبال ايران حالا 
با سرمربي وطني خود بايد به مصاف 
غول هاي قاره برود تا بتواند شايستگي هايش را دوباره نشان دهد. 
اردوي آماده سازي در عمان اولين گام براي دستيابي به اين هدف 
است، اردويي كه مجيد رحيمي زاده، سرمربي تيم ملي در خصوص 

آن مي گويد: »فرصت كمي داشتيم، اما توانستيم فشار خوبي 
وارد كنيم به نحوي كه صبح ها تمرين داش��تيم و عصرها 
مس��ابقه. ادامه اين اردو را در تهران يا يكي از كشورهاي 
مجاور ادامه مي دهيم. اگر با تيم كامل وارد مسابقه با تيم 
عمان مي شديم مسلماً با اختلاف زياد برنده مي شديم. 
بازيكنان تحت فشار بودند، اما با اين حال راضي كننده 
بازي كردن��د. در عمان به 60 ت��ا ۷0 درصد آمادگي 
رس��يديم، اما انتظار بيش��تري دارم. بايد صددرصد 
تلاش كنيم تا بتوانيم به موفقيت برسيم. در مسابقات 
قهرماني آسيا رقابت بين هش��ت تيم است و ما هم 
يكي از آنها هس��تيم. امي��دوارم بتوانيم س��هميه 
مس��ابقات جهاني را به دس��ت آوريم. روي كمك 
لژيونرها حس��اب باز كرده ايم و درهاي تيم  ملي به 

روي همه باز است، اما كس��اني انتخاب مي شوند كه 
كمك بيشتري به تيم ملي كنند  .«

 مهرزاد و صالحي غايبان اردوي واليبال نشسته

 انتظار بيشتري از بازيكنانم دارم

معرفي سرمربي واليبال تا آخر ماه
سرپرس��ت فدراس��يون 
واليبال براي انتخاب بهترين 
گزين��ه س��رمربيگري تيم مل��ي 
بزرگسالان برنامه ويژه اي دارد. سه ماه 
از رفتن بهروز عطايي مي گ��ذرد و تيم ملي 
واليبال همچنان در بلاتكليفي به سر مي برد. 
پس از نتايج ضعيف تيم ملي در ليگ  ملت ها، 
انتخاب��ي المپيك و ب��الا گرفت��ن انتقادها و 
همچنين اختلافات داخلي در تيم ، عطايي به 
همكاري اش پايان داد. حتي قهرماني بازي هاي 
آسيايي هم مرحمي بر دردهاي واليبال ملي 
نبود. بعد از آن و در دوران مديريت محمدرضا 
داورزني اسامي زيادي براي جايگزيني عطايي 
مطرح شد و علاوه  بر اسامي خارجي، نام سعيد 
معروف به عنوان گزينه داخل��ي نيز به ميان 
آمد. با اتمام دوران مديريت داورزني و سپردن 
سكان فدراسيون به وحيد مرادي، سرپرست 
جديد تلاش مي كند از بين گزينه هاي موجود 

بهترين نفر را انتخاب كند. سايت فدراسيون 
رسماً اعلام كرده كه سه گزينه خارجي و يك 
گزينه داخلي مدنظر هستند و به اين ترتيب 
بايد منتظر باش��يم و ببينيم مربيان خارجي 
مي توانند رضايت سرپرست را جلب كنند يا 
تنها گزينه داخلي است كه نظر مرادی را جلب 

می كند. سرپرس��ت فدراسيون هفته گذشته 
جلسه آنلاينی با يكي از گزينه ها برگزار كرده، 
اما سايت فدراس��يون نام اين گزينه را اعلام 
نكرده است. عصر يك ش��نبه نيز گويا وحيد 
مرادي مستقيماً با لورنزوتي صحبت و طرفين 
شرايط ش��ان را اعلام كرده اند. قرار اس��ت تا 

پايان هفته آقاي سرپرست با ويتال هاينن نيز 
جلسه آنلاينی داشته باشد و گزينه چهارم هم 
كه نامش فاش نشده با مرادي جلسه آنلاين 
برگزار خواهد كرد. همچنين قرار بر اين است 
كه هفته آينده دو جلس��ه كميته مش��ورتي 
و كميته فني با س��اختاري جديد، به صورت 
جدي تر و تخصصي ت��ر با اف��راد غيرذي نفع 
برگزار شود و آنها ش��رايط هر چهار گزينه را 
مورد بررسي قرار دهند. قرار است پس از انجام 
بررس��ي هاي لازم، س��رمربي جديد تا پايان 
دي ماه رسماً معرفي ش��ود تا هرچه سريع تر 
فعاليت هايش را آغاز كند. تنها چند ماه ديگر 
ليگ  ملت ها شروع مي شود و همه منتظرند تا 
عملكرد تيم ملي كش��ورمان در اين رقابت ها 
را ببينند. با توجه به حواش��ي اخير، سرمربي 
جديد علاوه  بر مباحث فني و ارتقای س��طح 
كيفي تيم بايد براي جمع كردن حواش��ي و 

اختلافات داخلي نيز برنامه داشته باشد. 

 پرونده 3 خارجي

ك ايرانی 
 و ي

روي ميز است

اشرف  رامین
      بازتاب

شیوا  نوروزي
      گزارش  یک

سايت فوتسال پلنت امروز دوشنبه چهارم دي ماه اقدام به معرفي 
نامزدهاي بهترين دروازه بان خانم فوتسال جهان كرد كه در بين 
اسامي، نام فرزانه توس��لي از ايران نيز به چشم مي خورد. گزينه  

بهترين دروازه بان های زن جهان به شرح زير است: 
آنا كارولينا )ايتاليا(، آن��ا كاتارينا و ماريا روخ��ا )پرتغال(، فرزانه 
توسلي )ايران(، بيانسه كاستاگنارو و لئوناردو داسيلوا و همچنين 
اوليويرا جوزي )برزيل(، ويكتوريا كيسلووا )اوكراين(، سيلوا اوتون 

)اسپانيا( و ليلا تورما )مجارستان(.
همچنين تيم ملي فوتسال بانوان ايران نيز نامزد دريافت بهترين 
تيم جهان است و بايد با تيم هاي برزيل، مجارستان، عراق، ايتاليا، 

پاراگوئه، پرتغال، اسپانيا، تايلند و اوكراين رقابت كند.

توسلي نامزد بهترين دروازه بان فوتسال

علي پاكدامن، كاپيتان تيم ملي شمش��يربازي در مجمع سالانه 
فدراسيون بيان كرد: »هيئت هاي ورزش��ي بازوهاي فدراسيون 
هس��تند، اما اگر رئيس هيئت در تأمين 15 ميلي��ون براي اداره 
سالن به مشكل بخورد، رئيس نباشد بهتر است. رئيس هيئت بايد 
قدرت اين را داشته باشد كه پول بياورد، بعد مي تواند توقع بزرگ تر 

از فدراسيون داشته باشد.«
كيانا باقرزاده، ملي پوش س��ابر زنان نيز تصريح كرد: »10 س��ال 
پيش آرزوي ما اين بود كه از مرحله گروهي صعود كنيم، اما الان 
افتخارات زيادي به دست آورد ه ايم. محمد رهبري در بازي هاي 
آسيايي اندازه 10 تكواندوكار مس��ابقه داد تا به مدال برنز رسيد. 
رشته ما تك حذفي و بدون شانس مجدد است و اگر بيشتر از بقيه 

رشته ها زحمت نكشيده باشيم كمتر از آنها هم نكشيده ايم.«

انتقاد شمشيربازان در مجمع سالانه

جوانمردي در جمع برترين هاي سال
قاب

رئيس انجمن واليبال نشسته از برگزاري اولين اردوي آماده سازي تيم 
ملي واليبال نشس��ته مردان براي ش��ركت در بازي هاي پارالمپيك       خبر

پاريس از 15 دي ماه در محل فدراس��يون جانبازان و توان يابان خبر داد. علي كشفيا به ايسنا گفت: 
»اولين اردوي آماده سازي تيم ملي واليبال نشس��ته مردان بعد از بازي هاي پاراآسيايي هانگژو چين 
براي ش��ركت در پارالمپيك پاريس از 15 دي ماه با حضور 16 بازيك��ن در محل كمپ تيم هاي ملي 
فدراسيون جانبازان و توان يابان برگزار مي شود. در اين اردو رمضان صالحي و مرتضي مهرزاد به خاطر 
آسيب ديدگي كتف حضور ندارند.« وي در خصوص نفرات نهايی اعزامی به پارالمپيك افزود: »مشخص 
نيست و بستگي به نظر سرمربي تيم ملي دارد. البته در هر مرحله از اردو وضعيت بازيكنان دعوت شده 

از نظر آمادگي بدني و فني مورد ارزيابي قرار خواهد گرفت.«

 چالش پاداش
 پاي  سكو


